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Írásbeli kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnökéne k

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdés t
kívánok feltenni Balog Zoltán Emberi Erőforrások Miniszter Úrhoz :

„Milyen hosszú a Péterfy Sándor utcai kórház várólistája? ”
címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

A következőkben a Péterfy Sándor utcai kórház kapcsán tennék fel Önnek néhány kérdést :

• Milyen hosszú a kórház várólistája az egyes beavatkozásokra lebontva?
• A kórházban mekkora n ővér- és orvoshiány alakult ki, hány betöltetlen státusz van, és

mióta?

Kérem, hogy ezeket az adatokat tételesen küldje meg számomra.

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2016. április 12.

r . Oláh Lajo s
émokratikus Koalíció
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